

Distance 25

© Shenghao Ruan (阮圣皓), August 2026

(Revised on 29 August 2026, Internal Beta)

Distance 25 是一套数字高量程智商测试，由 25 道数字题组成。每题 1 分，在特定情况下可能赋予 0.5 分。不需要多余的知识，解决测试中的题目只需要对数字的模式识别能力。请选择一个最简洁严谨的解作为你的答案。如果你认为某道题答案不唯一，你可以提交两个答案，但两个答案都需要附上详细的逻辑解释。如果一个项有多个问号，应该在那里填入与问号数量相等的数字。本测试允许 2 次提交。没有时间限制。完成测试后，您需要将您的答案连同基本信息和身份证明一起发送到我的邮箱 436018663@qq.com。

基本信息：姓名、性别、年龄、估分。身份证明：身份证、驾照、学生证、户口簿等均可，需要露出姓名，性别，年龄。以往所有高量程智商测试成绩：测试名、作者、原始得分、理论智商。没有评分费用。任何组织或个人在未经允许或授权情况下不得擅自讨论、公开、传播、出版有关该测试的题目、思路、答案以及一切相关信息。

注意：2026-2030 的上学期间可能有很长一段时间无法回复，见谅。

作者所有数字高量程测试成绩

Tang (by 陈焕匀) - 19/28 - I.Q. 158 (SD=15) (1st) (原：20.5/30 - I.Q.155.5 (SD=15))

【13 岁】

Numeric Inspiration Test (by 伍美恒) - 23.5/30 - I.Q. 165 (SD=15) (1st) **【13 岁】**

Distance 25 is a numerical high-range IQ test consisting of 25 items. Each item is worth 1 point, and in certain cases, 0.5 points may be awarded. No extraneous knowledge is required; solving the test items only necessitates the ability to recognize numerical patterns. Please select the most concise and rigorous solution as your answer. If you believe that a particular item does not have a unique answer, you may submit two answers, but both must be accompanied by a detailed logical explanation. If an item contains multiple question marks, you should fill in as many digits as there are question marks. This test permits two submissions. There is no time limit. Upon completion of the test, you are required to send your answers along with your basic information and identification to my email address: 436018663@qq.com. Basic information: name, gender, age, and estimated score. Identification: ID card, driver's license, student ID, household register, etc. are all acceptable, provided that they display your name, gender, and age. Previous high-range IQ test scores: test name, author, raw score, and theoretical IQ. There is no scoring fee. Without prior authorization, no organization or individual may arbitrarily discuss, disclose, disseminate, publish, or otherwise share the test items, solution approaches, answers, or any related information.

Note: Due to academic commitments, if test answers are submitted between 2026 and 2030, there may be a long period during which I am unable to respond. Your understanding is appreciated.

The author's scores on all numerical high-range IQ tests:

Tang (by Chen Huanyun) - 19/28 - I.Q. 158 (SD=15) (1st) (previously: 20.5/30 - I.Q. 155.5 (SD=15)) [age 13]

Numeric Inspiration Test (by Mahir Wu) - 23.5/30 - I.Q. 165 (SD=15) (1st) [age 13]

(1) 29, 16, 11, ? (Explain your solution.)

(2) 2, 4, 6, 60, ?

(3) ?, -6, 12, 345

(4) 0, 1, 4, 9, 25, 49, ?, 256, ?, ?

(5) ?, 1234, 2446, 3557, 5678 (Explain your solution.)

(6) ?, 2162, 2612, 1262

(7) 0, ?, 6, 4593 (Explain your solution.)

(8) 2425262728, 3233343536, ?, 5455565758

(9) 1234, 765, 8910, ?, 161514, 17, ?, ?

(10) 10, 21, 32, ?, 54, 63, 72, 81, 90, ? (Explain your solution.)

(11) ?, 234, 345, 456, 567, 678, ?, 8910, 910 (Explain your solution.)

(12) 12, 15, 24, 30, 36, 45, ?, 60, 72 (Explain your solution.)

(13) 1334, 2425, 3556, 4647, ???, ????, ????

(14) 1, 4, ?, -1, 4, -4, ?, 4, ?, -4, -14, ?

(15) 12345, 123456, ?, ?, 12345678, 123456789 (Explain your solution.)

(16) 16, 106, 1096, ? (Explain your solution.)

(17) 1, 25, 347, 847, 7569, ?

(18) 1836, 1632, 1428, ?, ?, ?, 6, 4, 2, 0

(19) -411, ?, 9, -114, ?, ?

(20) 123456, 2345678, 0123457689, ?, ?, ?

(21) ?, 234, 345, 456, ?, 678, 78910111, ?, ?

(22) 1, 2, 6, ?, 162162, 50505050

(23) 23, ??, 67, 89, ???, 1213, ????

(24) -1, 4, 7, 10, 15, 18, 23, 28, ?, ?, ?, ?

(25) 123, 234, 345, 456, ?, ?, 567 (Explain your solution.)

END